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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2017-09-24  Kl.17.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Mårten Andersson 

Claes Backlund Yngve Carlsson 
Stefan Norberg Åke Medén 
Maria Persson  
 

 
 §1        Öppnande av mötet.            

 
Mötet öppnades av ordföranden. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
En hyresgäst har inte betalat 2000 kr. Ägaren till Albin 25:an som ligger vid kajen ska betala 
innan båten lyfts. 
                                                                                                                                                                                                                                          
§4       Varvsfrågor. 
 
*Ev. projektarbete på varvet: Anette Vivägg presenterade Arbetsförmedlingens koncept med 
extra tjänster. Vi kan anställa en extra resurs i upp till två år med lönen och alla kostnader 
betalda av AF. Det kan vara del- eller heltid.  
Vi måste ha en handledare, men ensamarbete går bra. Det är viktigt att vi har en försäkring 
som täcker skador mm på den anställde och det går att ordna genom FORA eller ett 
kollektivavtal.  
Det är inte aktuellt med LAS och personen blir visstidsanställd. Vi måste kunna erbjuda 
arbete minst 3h/dag eller 15h/vecka. Ev. utbildning och skyddskläder, utrustning mm betalas 
av SNBK.  
Det ska finnas en arbetsbeskrivning för personen. Vi fortsätter att diskutera en ev. 
anställning på nästa styrelsemöte, då Leif Söderqvist bjuds in som sakkunnig i 
arbetsmiljöfrågor. 
 
*Säkerhetsstegar: Vi tar frågan till våren. 
 
*Arbetet med farleden: Många stockar är nu markerade. Claes tar kontakt med Joe A och 
Lennart T för att höra om de kan bogsera bort dem innan isen kommer. 
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*Nya bryggor, fler medlemmar: Förslaget mottogs positivt på varvsmötet. För att säkra 
finansieringen kan man tänka sig att alla varvsägare får betala en summa som senare kan 
återbetalas.  
Det kan också räcka med en försäkran om att vi kan fakturera varvsägarna om behovet 
uppstår. En arbetsgrupp bestående av Åke, Milan och Kjell-Åke bildas, för mer exakt 
projektering av bryggorna. 
 
*Mastskjulet: Maria skickar ut ett mail till samtliga segelbåtsägare där hyresgäster ombeds 
ta ut sina master ur skjulet och samtliga uppmanas märka sina master senast 1 oktober.  
Kjell S, Yngve och Stefan får mandat att omstrukturera kvarvarande master och skapa en 
förteckning över hur masterna ska placeras varje år.  
Om den nya bryggan blir verklighet, behöver vi plats för c:a 15 master till, vilket kräver att vi 
bygger ett till mastskjul. Det ska då dimensioneras för master upp till 20 m längd. 
 
*Våra ordningsregler behöver ses över. Bl.a. måste vi fundera över vad som får/inte får 
förvaras i skjulen. Man kan också fundera över om det ska vara ett krav på att äga en båt 
som motiverar en varvsplats för att få vara varvsägare.  
Claes och Yngve tar fram ett förslag som presenteras på ett senare styrelsemöte. 
 
*Skrotet som ligger bakom traktorgaraget ska bort. 
 
*När det gäller avverkningen av skogen, ska Åke och Claes titta på vilka träd som ska sparas. 
 
*Maria får uppdraget att ta in offerter för inglasning av verandan. 
 
*Vi har den senaste tiden fått in en hel del yngre personer och barn i klubben, vilket är 
väldigt positivt! 
 
*Viktigt att nyckeldepositionerna om 500 kr, syns i SBU:s medlemsregister. 
 
§5        Ungdomssektionen. 
        
Har önskemål om att köpa in en ny, mindre RIB. Inga kända bidrag går att söka just nu, så 
finansieringen måste lösas först.  
Det kommunala aktivitetsbidraget måste sökas senast 30 september. Mårten fyller i 
blanketterna och Maria och Yngve måste skriva under.  
Ungdomssektionen tar fram ett förslag på marknadsföring som kan hjälpa till att få in nya 
barn och ungdomar i ungdomssektionen. Sedan måste alla hjälpas åt, så att tänkbara barn 
och barnbarn kan rekryteras.  
Fem personer (Emma Solberg, Åke Medén och tre jolleföräldrar) är föreslagna att gå 
”Plattformen”. Det kostar 2000 kr per person, men 1500 kr/person återbetalas när kursen är 
genomförd.  
”Träffen” som brukar gå av stapeln i nov-dec borde representeras av SNBK. Milan är 
föreslagen, men han har inte lämnat besked om detta.  
MnSF anordnar en lokal variant på samma tema. 
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§6  Tävlingssektionen. 
 

Ska tävlingssektionen slås ihop med Ungdomssektionen? Mårten tar med frågan och 
återkommer med besked senare. Åke lovar att presentera Guldkusten Cup, MnSF och andra 
seglingsaktörer i distriktet på nästa styrelsemöte. 
 
§7 Övriga frågor. 
 
Att göra ett samarrangemang med SXK, där Klampenköret, Sommardraget, årsfesten och 
surströmmingsfest ordnas på Klampenborg kan vara aktuellt 2018.  
En J80-båt inlånad från SuSS finns nu genom Åkes försorg hos oss. I gengäld förväntas SNBK 
stå för hamnplats, i- och upptagning, skötsel samt försäkring av båten.  
Yngve lovar att ställa ner temperaturen i stugan i mitten av oktober. 
 
§8 Nästa möte 
 
Onsdag 1 november kl 18.30 hemma hos Maria. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


